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Fastighetsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2015-05-19, § 6 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 19 maj 2015 kl 16.55 – 17.00 
   

 Plats Glasbruket, Hantverkargatan 3 D 
   

 Justerat Tisdagen den 19 maj 2015 

  

 

Jan Valeskog Richard Bengtsson 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Jan Valeskog (S) ordförande   

Richard Bengtsson (FP) vice ordförande  

  

Anders Göransson (S)   

Åke Askensten (MP)  

Hanna Elvira Begler (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V)  

Henrik Sjölander (M)   

Mikael Eskman (M)  

Erika Wing (M)  

Tomas Tetzell (M)  

Helena Eklund (FP)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Anny Sandgren (S)  för Margareta Stavling (S) 

Birger Kato (S)  för Maria-Elsa Salvo (S) 

 
Ersättare:    

Anna Forssell (S)   

Sanna Sjögren (V) 

Elisabeth Hellström (M)  

Per Melin (M)  

Leif Bokström (M)  

Gunnar Würtz (FP)   

Lisa Fuglesang (KD)  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Juan Copoví Mena, Carina Jonsson, Christine 
Oljelund, Jenny Rydåker, Joel Sand och Pontus Werlinder samt 
personalföreträdarna Birgitta Andersson och Reza Etemad §§ 1-8, 10-11 
och borgarrådssekreteraren Karin Kolk 
 
 
 
 
 

 



 

 Fastighetsnämnden  
 

 Sida 2 (3) 
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 § 6 
Samråd om utbyggd tunnelbana mellan Akalla och 
Barkarby station. Remissvar 
Dnr 1.6-253/2015 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Som svar på remissen ”Samråd om utbyggd tunnelbana 

mellan Akalla och Barkarby station” hänvisas till vad som 

sägs i stadsledningskontorets, exploateringskontorets, 

fastighetskontorets, stadsbyggnadskontorets, 

kulturförvaltningens, idrottsförvaltningens, 

utbildningsförvaltningens, miljöförvaltningens och 

trafikkontorets gemensamma tjänsteutlåtande. 

 

2 Fastighetsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets, trafikkontorets, stadsledningskontorets, 

stadsbyggnadskontorets, exploateringskontorets, 

miljöförvaltningens, utbildningsförvaltningens, 

idrottsförvaltningens och kulturförvaltningens gemensamma 

tjänsteutlåtande från den 4 maj 2015. 

  

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordförande Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorens gemensamma förslag.  

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av ordföranden Jan Valeskog m.fl. (S), 

Åke Askensten m.fl. (MP), Mehdi Oguzsoy (V), vice ordföranden 

Richard Bengtsson m.fl. (FP) och Henrik Sjölander m.fl. (M) enligt 

följande: 

 

Vi ser mycket positivt på att en välbehövlig utbyggnad av 

stadens tunnelbanenät enligt 2013 års Stockholmsförhandling 

nu sker. Utifrån perspektivet att Stockholms befolkning ökar 

snabbt är detta en både nödvändig och högt prioriterad fråga. 

Lika nödvändig som utbyggnaden av kollektivtrafiken är 

tillskapandet av fler bostäder, vilket Stockholms stad och 

andra berörda kommuner förbundit sig till i enlighet med 

Stockholmsförhandlingen. Det innebär sammantaget 78 000 



 

 Fastighetsnämnden  
 

 Sida 3 (3) 
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nya bostäder i anslutning till de nya tunnelbanelinjerna, varav 

40 000 inom Stockholms stad.  

 

Sträckningen mellan Akalla och Barkarby innebär en 

förlängning av Blå linje från Akalla till Barkarby station med 

en station i Barkarbystaden. Detta är bra i ett första steg men i 

förlängningen bör den Blåa linjens Akalla- och Hjulstagren 

sammankopplas vid Barkarby C i syfte att förse hela Järva- 

och Barkarbystaden med en frekvent och genomgående 

kollektivtrafik. En sådan utbyggnad skulle ytterligare stärka 

den regionala knutpunkten vid Barkarby C samt stärka 

visionen om en sammanhållen stad. Det är därför viktigt att 

den aktuella utbyggnaden inte omöjliggör en helhetslösning 

utan möjliggör fortsatta utbyggnader där Akalla- och 

Hjulstalinjen kan kopplas samman. 

 
Ersättaryttrande 

Lisa Fuglesang (KD) instämmer i särskilt uttalande från 

ordföranden Jan Valeskog m.fl. (S), Åke Askensten m.fl. (MP), 

Mehdi Oguzsoy (V), vice ordföranden Richard Bengtsson m.fl. 

(FP) och Henrik Sjölander m.fl. (M). 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Joel Sand 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________  

 


